



**Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024**

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 6 Volume . 2010

## **CHANGES OF SOCIAL AND ECONOMIC INSTALLATIONS OF DIRECTORS OF THE INDUSTRIAL ENTERPRISES**

**Olga Kolennikova**

### **Abstract**

The article considers the effect on mentality changes of former “red directors” made by transition from soviet type economy to free market.

**Keywords list (en):** economy, transition period, market reforms, directorial body, socioeconomic orientation

**Date of publication:** 17.11.2010

### **Citation link:**

Kolennikova O. CHANGES OF SOCIAL AND ECONOMIC INSTALLATIONS OF DIRECTORS OF THE INDUSTRIAL ENTERPRISES // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2010. – Issue 6 C. 124-133 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-518/>

# **Изменение социально-экономических установок директоров промышленных предприятий в ходе реформ**

**Коленникова Ольга Александровна**

## **Аннотация**

В статье рассматривается влияние процесса трансформации экономики советского типа рыночную на изменение менталитета бывших “красных директоров”.

**Ключевые слова:** экономика, переходный период, рыночные реформы, директорский корпус, социально-экономические установки

**Дата публикации:** 17.11.2010

## **Ссылка для цитирования:**

Коленникова О. А. Изменение социально-экономических установок директоров промышленных предприятий в ходе реформ // *Общественные науки и современность*. – 2010. – Номер 6 С. 124-133 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-518/>